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Jaarverslag 2023. 

 

De eerste bijeenkomst van 2023 vond plaats op 5 januari in het Raadhuis en stond in het teken van de 

jaarvergadering.  Met het financieel jaarverslag zoals opgesteld en toegelicht door penningmeester 

Reneé werd ingestemd. De contributie voor 2023 werd, voorlopig,  vastgesteld op € 300,-. Mocht in 

de loop van het jaar blijken dat dit te weinig is, dan kan dit bedrag nader worden vastgesteld. 

Vervolgens werd onder dankzegging, afscheid genomen van Reneé als penningmeester. Ted werd 

voorgedragen als nieuwe penningmeester en met algehele instemming ook benoemd. Ans en Marijke 

blijven resp. als voorzitter en secretaris nog in ieder geval een jaar aan.  

In de loop van het jaar is inderdaad besloten nog eenmalig € 125, - extra aan contributie te vragen. 

Met het jaarverslag van de secretaris werd ingestemd.  

Door het bestuur waren voorstellen gedaan ter aanvulling van het Reglement Progein te weten 

1.  een partnerbijdrage voor de BBQ  

2.  zelf betalen van de kosten van museumbezoek  

3.  Wanneer een lid in het kalenderjaar meer dan 7 maal afwezig is geweest bij de 

bijeenkomsten, volgt een gesprek met het bestuur over de wenselijkheid van voortzetting van 

het lidmaatschap. 

Na enige discussie, met name over punt 3, werd met het oog op de continuïteit en de binding binnen 

onze club, ingestemd met deze wijzigingen. 

Ook met het, gevarieerde,  jaarprogramma werd volmondig ingestemd. De programmacommissie zal 

in 2023 geen wijzigingen ondergaan en ook dit jaar bestaan uit Martin, Dini en Wilson.  

Ted blijft , naast het penningmeesterschap, ook de website beheren, en Hennie blijft aan als onze 

huisfotograaf ! 

Dit jaar heeft niemand afscheid genomen van onze club en er zijn ook geen nieuwe leden 

bijgekomen. 

Het eerste uitstapje van het jaar vond plaats op 26 januari. We bezochten het Zilvermuseum in 

Schoonhoven. Daar leidde een gids ons lang de verschillende zilveren voorwerpen en vertelde zij ons 

over de geschiedenis van Schoonhoven als zilverstad. Tot slot mochten wij een kijkje nemen in de 

werkplaats. 

Op 16 februari waren we te gast in ons eigen museum Warsenhoeck. Daar bekeken we de 

tentoonstelling IJs op de Lek. Daarna gaf Frank ons een boeiende presentatie over klimaatverandering 

en duurzaamheid gevolgd door enige discussie. 

Op 9 maart bezochten we Oud Zuilen. Bij de lunch in restaurant Belle was Ber, samen met Mieke, 

weer voor het eerst na zijn ziekte aanwezig ! Daarna wandelden we naar Slot Zuilen voor een 

rondleiding door verschillende zalen van het kasteel en vertelde onze gids ons vele anekdotes over de 

vroegere bewoners van het slot. 



Op 30 maart was het jaarlijkse Rolling diner. Toch echt wel één van de hoogtepunten van ons jaar. 

Iedereen had er weer veel werk van gemaakt en het was weer erg gezellig. De afsluiting was dit jaar 

bij Thea en Joop thuis. 

Op 20 april waren we weer in het Raadhuis. Voor het eerst sinds zijn fietsongeval was Wilson weer 

aanwezig. Op het programma stond “delen van herinneringen aan de hand van voorwerpen”. 

Iedereen had iets meegebracht dat voor hem / haar een speciale betekenis heeft. Er kwamen mooie, 

ontroerende en leuke verhalen voorbij. Een zeer geslaagde bijeenkomst ! 

Op 11 mei hield Loraine Lie, partner van Reneé, een presentatie over medicijnveiligheid. Wat kunnen 

we doen om de risico’s bij medicijngebruik te verminderen? Een wederom boeiende bijeenkomst 

Op 1 juni gingen we Back tot de Roots van Martin van Stempvoort naar Arnhem. Martin leidde ons 

per bus en wandelend langs voor hem memorabele plekken in Arnhem, waaronder ook het Arnhems 

museum en park Sonsbeek. Het was prachtig weer , dat er mede voor zorgde dat het een heerlijke 

dag werd. 

Op 22 juni nam Martin van Stempvoort ons in het Raadhuis mee in de wondere wereld van e- 

commerce. Een erg  interessante presentatie!   

Op 13 juli stond een boottocht op de Kromme Rijn bij Bunnik op het programma. Terwijl onze gids Lex 

ons van alles vertelde over flora en fauna in het Kromme Rijngebied voeren wij, al of niet onder een 

paraplu, in een fluisterboot door dit prachtige gebied . 

Op 3 augustus stond de jaarlijkse fietstocht onder leiding van Wim op het programma, maar het 

regende pijpenstelen! Geen fietstocht dus, maar in plaats daarvan per auto naar Montfoort voor een 

heel gezellige lunch. 

Op 20 augustus was de BBQ. Deze keer bij Martin en Tine van Stempvoort. Martin nam tevens de 

gelegenheid te baat zijn 80e verjaardag samen met ons te vieren. Het weer hield zich zowaar goed en 

we hadden een gezellige avond bij Martin in de tuin in Vreeswijk. 

Op 14 september bezochten we het Grebbeliniemuseum bij Fort aan de Buursteeg in Renswoude . Na 

een bezoek aan het museum wandelden we onder leiding van een gids langs de kazematten en de 

bunker op  het fort. Onze enthousiaste gids vertelde heel beeldend over de soldaten die het fort in 

WO II hadden bemand. Een heel geslaagde uitstap. 

5 oktober waren we weer eens in het Raadhuis. Jan Baltussen, lid van Probus Sittard hield voor ons 

een presentatie over de toepassingen en ook de gevaren van AI. 

Op 26 oktober stond eigenlijk een bezoek aan het Joods museum en de Portugese synagoge in 

Amsterdam op het programma. Maar gezien de recente crisissituatie tussen Israël en Hamas en de 

daarmee gepaard gaande dreiging, hebben we hier vanaf gezien. In plaats daarvan bezochten we 

Huize Doorn waar we een leuke rondleiding kregen door het laatste woonhuis van de laatste Duitse 

keizer. 

Op 16 november hield Anita Bronwasser een gloedvol betoog over de grens van het Romeinse rijk, de  

limes,  in ons land. Zij liet ons zien waar die grens liep en wat de betekenis daarvan is geweest  voor 

Noord Europa. 

Onze laatste bijeenkomst van het jaar was op 7 december. Ons oud-lid Manjo Joosten  vertelde ons, 

begeleid door een cellist, het mooie verhaal van de Kerstroos. Een mooie en waardige afsluiting van 

het jaar. 



 

En dan nog even dit: 

Het was een in alle opzichten roerig jaar: de oorlog in Oekraïne,  waarvan het einde nog lang niet in 

zicht is, de gruwelijke aanslag van Hamas in Israël gevolgd door al het Israëlische geweld in de 

Gazastrook; het klimaat dat in de hele wereld danig van slag is met grote hitte en droogte maar ook 

overstromingen tot gevolg; de asielcrisis die maar aanhoudt; politieke onrust met protesten in 

verschillende landen, maar ook in ons eigen land; een kabinetscrisis en na  de verkiezingen een 

politieke aardverschuiving in ons land. De toekomst is onzeker. 

En in kleine kring: veel zieken dit jaar. Gelukkig is Bers gezondheidssituatie nu redelijk stabiel en gaat 

het met Wilson steeds beter.  Betsy kreeg slecht nieuws en werd geopereerd aan een longtumor, die 

nu gelukkig echt weg lijkt te zijn. Margriet,  Ad en Ted  lagen in het ziekenhuis vanwege 

hartproblemen. Carla werd geopereerd aan een blindedarm  en haar man Ton kreeg de diagnose 

asbestkanker.   Er zijn veel bloemetjes bezorgd dit jaar. Maar ook blijkt dan dat we een hechte club 

zijn, die elkaar echt vasthoudt en elkaar een hart onder de riem wil steken ! 

En dan ,ja, het wordt wat eentonig, maar de opkomst bij de uitstapjes blijft toch erg laag in 

verhouding tot de thuisbijeenkomsten. Dat is jammer. Zeker gezien de inspanningen die de 

programmacommissie zich getroost om voor ons een mooi en afwisselend programma samen te 

stellen. Ik hoop maar weer op “beterschap” voor het komend jaar. 

En dan ook maar een herhaling van de oproep van vorig jaar: om te zorgen voor een goede binding 

tussen de leden is het zaak de bijeenkomsten, ook de uitstapjes, zo veel mogelijk te bezoeken. Dus: 

plan vakanties en andere activiteiten, ook vergaderingen, zo veel mogelijk buiten de Progein 

bijeenkomsten om ! Het programma voor het hele volgende jaar is immers nu al bekend dus het is 

een kleine moeite om er rekening mee houden! 

 

Marijke, december 2023 

 


